
Referat skolebestyrelsesmøde 11-8-2022  
 
Til stede: Julie, Jesper, Jurgita, Maria, Karina, Bjørn, Enes, Nieller og Lotte 
 
Afbud: Tülay og Syeda. 
 
Elevrådsrepræsentanter er endnu ikke valgt. 
  
Referent: LR 
 
Spørgetid:   
Ingen deltog i spørgetid 
 
 
327. Velkommen til Lotte  
Lotte har fået en god start på skolen. Kommer fra et afdelingslederjob på 
Strøbyskolen, Stevns Kommune.  
 
 
328. Konstituering 
Der skal vælges en formand og næstformand.  
Julie genopstiller som formand. Julie er valgt som formand. 
 
Ingen stiller op som næstformand. Konstitueringen tages op på næste møde, 
det undersøges om der skal være en næstformand. 
 
 
329. Høringssvar, høringsmaterialet forventes udsendt onsdag den 10/8 
Julie laver et udkast og sender rundt. Der er høringsfrist den 24. august 
klokken 12.00. 
 
Som skolebestyrelse ønsker vi at give høring på områder der direkte vedrører 
skoleområdet.  
 
Generelt bekymring for alle de foreslåede besparelser på sigt har en stor effekt 
på de elever der har det svært og har udfordringer i folkeskolen. Besparelser af 
den størrelse giver kun ringere mulighed for inklusion, faglig og social støtte til 
eleverne.   
 
Tidligere overflytning fra børnehave til SFO pr. 1. marts: 
Det er mest synd for børnenes det er meget tidligt at tages ud af børnehaven 
og de trygge rammer. I SFOen får den også en forringelse i månederne marts-
juli, da den planlagte pædagogtid både i SFO og skoletid skal reduceres, for at 
kunne modtage de nye 1. marts børn. Det bliver svære at yde den rette støtte 
og omsorg for de børn i indskolingen, som har brug for det. 
Tidligere overflytning giver også lokaleudfordringer. De er mange ekstra børn 
der skal være plads til i overflytningsperioden.  
Tidligere overflytning giver en generel bekymring for både arbejdsmiljøet og 
læringsmiljøet i indskolingen i overflytningsperioden. 
 



Den åbne skole: 
Hvis tilbuddene eller koordineringen af den åbne skolen spares væk, er det 
igen de svageste elever der rammes hårdest. Åben skolen er med til at 
etablerer et aktivt fritidsliv for alle. 
 
Pædagogstuderende i SFO: 
Vi har kun 1. års studerende. De får ikke løn, så ingen kommentar. 
 
Fælles formål skoleområdet – andre udgifter:  
En besparelse i skolernes budget, er det samme, som det ikke kommer til at 
ske. 
 
Omdisponering af midler for skolepulje: 
Det kommer til at have for store konsekvenser i skolens budget 
 
Omdisponering af nye midler for generelt løft af folkeskolen: 
Bekymringen for det ikke pågår lærerlønninger, ekstra lærer i folkeskolen. 
Afventer analysen af specialskoleområdet. 
 
Skolebestyrelsen ønsker også at lave høringssvar vedr. Nedlægning af 
dyrehold på Brogården og til Brogårdens lukning af dyrehold og bibliotekernes 
budgetanalyse. Det er besparelser der indirekte kan få betydning for vores 
børn og deres muligheder i fritidslivet. 
 

330. Valg af principper der skal behandles i år 
Rækkefølgen for revidering laves efter hvornår principperne sidst er 
gemmegået og revideret. Vi begynder med de principper, hvor det er længst 
tid siden, der er sket revidering. 
 

331. Meddelelsesbogen - kan du fortælle om den, der skal vel også laves et 
princip om brugen af det.  
Meddelelsesbogen skal vi have. Det er en erstatning af elevplanen. Den bliver 
gældende for dette skoleår. Det er et dialogbaseret værktøj mellem skole og 
hjem. 

UPV (Uddannelses-paratheds-vurdering) bliver integreret i meddelelsesbogen, 
så UPV udgår også. 

Der er kommunal drøftelses af, hvordan den skal implementeres på 
folkeskolerne i Greve Kommune 

Skolebestyrelsen skal udarbejde et princip for brugen af meddelelsesbogen. 
Dette laves først når vi kender mere til implementeringen på skolerne. 

332. Kort om opstarten af det nye skoleår. Hvordan er det gået og hvad er der 
fokus på i dette skoleår 

Kommet godt fra start. Det har været en stille og rolig start. 
 



Der sker altid gang i meget i løbet af sommerferien. Det er dejligt/fedt når de 
kommer i mål, men svært når vi ikke ved hvad der sker. F.eks. er der 
håndværker i faglokaler som skal renoveres. Det er svært pludselig at skulle 
improvisere i undervisningen, fordi faglokaler ikke kan bruges. 

Der er lagt gulve i afdeling B og C. Der er malet der hvor børnehaven har 
været. Toiletter i afdeling B er næsten færdig. Toiletter i afdeling C forventes 
færdig i kommende uge. 

Kirkemosegård mangler plads og deres 9. klasse/5 elever ”flytter ind” ovenpå 
hallen. De kommer mandag, tirsdag og fredag. 
 

333. Spilleregler for SB, hvordan får vi en god og aktiv bestyrelse? 
Gennemgang af forretningsordenen, vedhæftes som bilag 
 
Julie har brug for mere samarbejde, så hun ikke sidder med det hele og meste 
af arbejdet selv. 
 
Målet er en fælles bestyrelse, fælles om opgaverne. 
 
Der arbejdes med en tydeligere årshjul og roller i skolebestyrelsens arbejde. 
 
Fremme en mere dynamisk kultur i skolebestyrelsen, der skal også være plads 
til nye tiltag. 
  
 
334. Nyt fra   

• Formanden:  
  

• Ledelsen:  
26. september 17.00-20.00, møde for nye bestyrelserne. Alle 
skolebestyrelser i Greve Kommune. 
 
Genoprettende praksis (GP), metode til konflikthåndtering og 
trivselsarbejde. Vi er i gang, to lærere er uddannet i GP. Der har været 
kursus for øvrigt personale.  
Der kommer mere kursus på vores pædagogisk weekend den 30. 
september-1.oktober. 
 
Fredag 30. september bliver en forældredag. Forældrene skal stå for 
”undervisning”/program fra 0.-6. klasse den pågældende dag. 7.-9. bliver 
sendt hjem og skal arbejde med en opgave. 
 
• Medarbejderne:   

  
• Eleverne:   
 
• Andre:   

 
 



335. Diætliste  
 
336. Punkter til kommende møder:  
 
 Antimobbestrategi 
 Meddelelsesbogen 
 Forretningsorden 


